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Afdoening openstaande vragen/toezeggingen vorige VV’s   

B-VV 22 juni 2022 

Kwijtschelding 
3.0/SVHW 

Toezegging Heemraad v/d Drift: de heer Mollema doet de oproep niet 
mee te gaan met Kwijtschelding 3.0 uit de Begroting 2023 waarbij de 
burger zelf de regie gaat voeren over zijn eigen gegevens. De SVHW 
geeft aan deze ontwikkeling te gaan volgen. Heemraad Van der Drift 
zegt toe de oproep van de heer Mollema mee te nemen richting de 
SVHW. 

Het inlichtingenbureau gaat aan het einde van het jaar een pilot houden met dit systeem. Doel is 
dat de burger op eenvoudige wijze gegevens kan ophalen (fiscus, RDW etc), kan verifiëren en 
meesturen met het eigen kwijtscheldingsverzoek. Het gaat dus om de “losse” 
kwijtscheldingsverzoeken, niet over de automatische kwijtscheldingen. 
 
SVHW heeft aangegeven dat het nog onduidelijk is, in hoeverre het na de pilot een eigen keuze is 
om wel of niet mee te doen aan KWS 3.0. 

Buiten vergaderingen om: 

Aanvullende 
vraag bomenrij 
Spuidijk 

Kievit/Natuur: Aangaande de vragen en antwoorden die we eerder 
stelden over de bomenrij langs de Spuidijk bij Nieuw Beijerland. In de 
antwoorden wordt gesproken over “beleidsregels waterveiligheid”. 
Vraag: Graag ontvangen wij deze beleidsregels dan wel de informatie 
waar deze te vinden zijn. 

De volgende link verwijst naar de volledige ‘Nota toetsingskaders en beleidsregels voor het 
watersysteem 2014’:  https://www.wshd.nl/_flysystem/media/definitief-nota-toetsingskaders-en-
beleidsregels-voor-het-watersysteem-2014.pdf 
 
In de bijlage zijn tevens de specifieke beleidsregels van toepassing op deze casus (BL-02 
Beplanting op en nabij waterkeringen). 

Beregening land Froling-Kok/CU: Op het land voor mijn huis wordt beregend: op de 
dag, terwijl het warm is. Dat betekent dat er water verdampt voordat 
het op de grond komt. Zijn hier binnen ons waterschap geen 
voorschriften voor? Bv beregenen in de avond of nacht? 

Het waterschap gaat alleen over het waterstaatkundig belang. Voor het onttrekken van grond- of 
oppervlaktewater is in de keur een verbod opgenomen. Voor deze activiteiten zijn algemene regels 
(zowel voor oppervlaktewater als grondwater) vastgesteld. Als aan de voorwaarden voldaan wordt 
mag de onttrekking plaats vinden. Wel biedt de Keur en Waterwet de mogelijk om bij calamiteiten 
een verbod in te stellen.  
We hebben als waterschap geen invloed op tijdstippen van beregenen.  

Asfalteren Wiersma-den Dulk/PvdA: Hierbij enkele vragen n.a.v. een dringende 
vraag van bewoners: 

1. Klopt het, dat op zondag asfalteringswerkzaamheden worden 
uitgevoerd in de polder op de Zuurlandsedijk? 

2. Geldt voor deze dijken een maximum aan gewicht voor lading en 
voertuigen? 
- zo ja, wordt hierop gehandhaafd? 
- zo nee, is het mogelijk om een maximaal gewicht in de 
toekomst voor dit soort wegen in te voeren? 

3. Kan de maximale snelheid verlaagd worden? 

1. De gemeente Brielle heeft asfalteringswerkzaamheden uitgevoerd aan de Zuurlandsedijk 
binnen de bebouwde kom. Bij het Waterschap is niet bekend wanneer deze werkzaamheden 
exact hebben plaatsgevonden. Buiten de bebouwde kom hebben geen werkzaamheden 
plaatsgevonden op de genoemde weg.  

2. Ja, er geldt een maximumgewicht voor deze weg. Dat is wettelijk vastgesteld op 50 ton voor 
bedrijfswagens, trekker met oplegger en vrachtwagen met aanhangwagen. Voor zelfrijdende 
werkvoertuigen is dat 60 ton. Overbeladen is strafbaar; de Inspectie Leefomgeving en 
Transport (ILT) ziet toe op overbeladen. Wegbeheerders mogen een gewichtsbeperking 
instellen lager dan de wettelijk vastgestelde normen indien daar aanleiding voor is, 
bijvoorbeeld in geval van belasting van kwetsbare bruggen, duikers, kademuren of belasting 
van kwetsbare gebouwen in historische kernen of tijdelijk als de constructie van een weg 
‘kapot’ is. Bij de Zuurlandsedijk is dat niet het geval.  

3. De landelijke richtlijnen geven aan dat wegen buiten de bebouwde kom zijn ingedeeld in 3 
categorieën, zijnde stroomwegen (100 km/u), gebiedsontsluitingswegen (80 km/u) en 
erftoegangswegen (60 km/u). De Zuurlandsedijk is gecategoriseerd als een erftoegangsweg 
en zit daardoor in de categorie met de laagst geldende maximumsnelheid. 

SVHW De Sutter/HDN: Vandaag ontving ik een aanslag van SVHW voor het 
tijdvak 1 januari 2020 tot 31 december 2020, voor wegenheffing 
gebouwd en watersysteemheffing gebouwd. In het verleden heb ik in 

de VV hier vragen over gesteld omdat u en mij bekend is dat 
Rotterdam achterloopt in het verstrekken van taxatiegegevens van 
objecten op het grondgebied van Rotterdam die gelegen zijn binnen 
het gebied waarvoor SVHW namens waterschap Hollandse delta 
aanslagen oplegt. Mijn vragen zijn: 

1. Wat betekent dit voor begroting of jaarrekening van 2022?  
2. Op welke wijze en waar zijn deze nog te ontvangen 

belastinggelden geboekt?  
3. Hoeveel inkomsten kan WSHD verwachten door deze 

“inhaalslag“ van opgelegde aanslagen door SVHW?  

1. Bij het opstellen van de jaarstukken 2020 wordt een inschatting gemaakt van de nog op te 
leggen aanslagen en deze ramingen worden ‘meegenomen’ in het resultaat 2020. Het heeft 
daarom geen gevolgen voor de begroting en jaarrekening 2022. 

2. Zie het antwoord op de eerste vraag, deze opbrengsten zijn volgens raming in 2020 
verantwoord. 

3. Zie de eerste vraag, het later opleggen van deze belastingaanslagen leidt niet tot extra 
inkomsten in dit jaar. De nog op te leggen aanslagen worden geraamd en, voor zover 
mogelijk, verantwoord in het jaar waarop zij betrekking hebben. Met de gemeente Rotterdam 
is intensief contact over de opgaaf van de gegevens. 

4. Dat hangt van de persoonlijke omstandigheden af, een generieke uitspraak is hier niet over te 
doen. Indien gezinnen qua koopkracht in de knel komen kunnen zij bij SVHW een 
betalingsregeling aanvragen. 

5. Dit heeft geen gevolgen voor het kwijtscheldingsbeleid. Bij kwijtschelding wordt een toets 
uitgevoerd op inkomen en vermogen. Deze toets wijzigt niet als gevolg van de huidige 
economische situatie. 

https://www.wshd.nl/_flysystem/media/definitief-nota-toetsingskaders-en-beleidsregels-voor-het-watersysteem-2014.pdf
https://www.wshd.nl/_flysystem/media/definitief-nota-toetsingskaders-en-beleidsregels-voor-het-watersysteem-2014.pdf
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4. Wat betekent het nu opleggen van aanslagen over 2020 anno 

2022 voor de verslechterde situatie van de koopkracht van 
gezinnen etc. ?  

5. Welke consequenties heeft dit voor het kwijtscheldingsbeleid? 

Ecologisch beheer 
2de kruisweg 

Kievit/Natuur: De bermen van de 2e Kruisweg bij ’s-Gravendeel 
worden al een aantal jaren ecologisch beheerd. De resultaten zijn 
aansprekend. Recent onderzoek van Hoekschewaards Landschap leert 
dat er minimaal 80 verschillende plantensoorten in die bermen 
groeien. Mooie resultaten dus waar wij erg blij mee zijn 
De afgelopen jaren hebben wij bij herhaling vragen gesteld over het 
feit dat slootvuil afkomstig van het onderhoud van de aanliggende 
wegsloten op de ecologisch beheerde bermen werd gestort. Steeds  
kregen we als antwoord dat er sprake was van een vergissing en dan 
mag verwacht worden dat dat tot het verleden gaat behoren. 
Helaas, is dat niet zo. Deze zomer hebben wij gezien is er opnieuw 
slootvuil op de betreffende berm gestort is. Op deze wijze wordt het 
ecologisch bermbeheer teniet gedaan en is sprake van 
kapitaalvernietiging.  
Vragen: 

1. Hoe kan het dat dit jaar weer slootvuil in deze berm terecht is 
gekomen? 

2. Wat gaat het waterschap doen om dit in de toekomst te 
voorkomen? 

Beantwoording volgt 

Beheer rietoever 
Kleine Loo 

Kievit/Natuur: Wij ontvangen klachten over het beheer van de 
rietoever van de Kleine Loo ten zuiden van de Wielweg in Strijen, 
langs het ter plekke gelegen fietspad. Beide rietoevers zijn daar nu 
geklepeld, terwijl de afspraak is dat een oever de winter over blijft 
staan. Dit om het broedgebied van vogels die in overjarig riet 
broeden, nestgelegenheid te bieden. Door deze oevers te klepelen is 
het broedgebied van deze vogels voor het komende seizoen teniet 
gedaan. Ten noorden van de Wielweg is zoals gebruikelijk langs een 
oever het riet blijven staan. 
Vragen: 

1. Waarom zijn deze oevers nu geklepeld? 
2. Waarom is hier afgeweken van het gangbare beheer? 
3. Wat wordt gedaan om dit in de toekomst te voorkomen? 

Beantwoording volgt 

Waterkwaliteit 
gegevens 

Mollema/Water Natuurlijk: In de laatste VV voor het zomerreces drong 
ik namens de fractie aan op het gebruiksvriendelijk beschikbaar 
stellen van actuele gegevens over de waterkwaliteit. De aanleiding 
daarvoor is dat onze fractie regelmatig wordt benaderd met vragen 
over waterkwaliteit omdat ingezetenen zich zorgen maken, zien dat 
het volgens hen niet goed gaat of omdat ze ook bij WSHD niet aan de 
gegevens kunnen komen. Met een goede link kunnen ingezetenen op 
een eenvoudige manier inzicht krijgen in de feitelijke toestand van het 
water, en de ontwikkeling daarvan. Dat spaart u en ons werk, en 
belangrijker: het ondersteunt de betrokkenheid van de ingezetene. 
 
Voorts zijn wij van mening dat de actieve beschikbaarheid van die 
gegevens een correcte invulling is van het verdrag van Aarhus dat al 
stamt uit 1998! Antwoord van het college op de vraag was toen dat dit 
nog niet mogelijk was, maar dat er aan gewerkt ging worden. 
 

Beantwoording volgt 
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Als voorbeeld van hoe het kan verwijs naar het voorbeeld van het 
buurwaterschap HHSK, waar men gebruik kan maken van de volgende 
link Actuele Metingen (schielandendekrimpenerwaard.nl) 

Daar kun je via onderstaand plaatje zowel een grafiek krijgen (zie 
bijlage) als de daadwerkelijke data. 
 
 
 

 
Vraag aan het college:  
Wat is de voortgang en de planning van de toezegging, en kan het 
college garanderen dat een en ander werkt voor het 25 jarig jubileum 
van Aarhus? 
 

Vissterfte na 
maaien/schonen 
watergang 
Puttershoek 

Mollema/Water Natuurlijk: Wij werden benaderd naar aanleiding van 
klachten over vissterfte na maaien/schonen van de watergang bij 
Puttershoek. Hierover hebben we op onze website ook bericht. 
hollandse delta wn | nieuws (waternatuurlijk.nl). Dit kwam ongeveer 
gelijk met uw persbericht van 31-8 over maaien van slootkanten. 
Daarbij valt op dat de begeleidende foto vooral ook bodemverstoring 
van de oever laat zien; ook dat lijkt ons ongewenst voor de 
waterkwaliteit en evenmin reclame voor het waterschap. 
 
Naar aanleiding van deze feiten stelt de fractie Water Natuurlijk, 
samen met de fractie natuur de volgende vragen: 
Hoe gaan we dergelijke misstanden voorkomen? 
 

1. Recent was wel eens onduidelijk wie nu verantwoordelijk was 
voor dit werk. Was het de gemeente of WSHD? 

2. Bodemverstoring, de huidige hoge watertemperatuur en een 
bijbehorend laag zuurstofgehalte zijn erg ongunstig voor de 
visstand/ In hoeverre wordt hiermee rekening gehouden bij 
de planning, opdrachtverlening en uitvoering van het werk? 

3. Welke aanpassingen stelt u voor om schade aan de visstand 
en de watergang (het talud hoort daarbij) te voorkomen? Er 
zijn overheden die bij het maaien van waterplanten 
permanent het zuurstofgehalte in het water meten, waardoor 
de kans op schade zo klein mogelijk wordt. 

Beantwoording volgt 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.schielandendekrimpenerwaard.nl%2Fkaart%2FActueleMetingen%2F&data=05%7C01%7Cvvhollandsedelta%40wshd.nl%7C4c8c99dcc9ff44593e7d08da8c2e8394%7Ca7113ca923b44ea193ab15b3efee8fcb%7C0%7C0%7C637976428671405078%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=JHVeffkM9QQXC0M1KyQq9jysiuQie6yIo%2FipWrxNXy0%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.waternatuurlijk.nl%2Fhollandse-delta-wn%2Fnieuws-wn&data=05%7C01%7Cvvhollandsedelta%40wshd.nl%7C273e3deeac6c42b98df608da8c3154a5%7Ca7113ca923b44ea193ab15b3efee8fcb%7C0%7C0%7C637976440754915961%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=4Kg2ga0VMnKApeC2sph%2BN2bMVVgIXRsIi56pn4wZPvw%3D&reserved=0
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Personeelsontwik
keling 

Froling/CU: Naar aanleiding van de Burap en ontwikkelingen die ons 
ter ore komen, zou mij fractie graag antwoord krijgen op de volgende 
vragen: 

1. Hoe is de personeelsontwikkeling over dit jaar ten opzichte 
van voorgaande 5 jaren? 

2. In het geval sprake is van meer uitstroom: wat is daar de 
reden van (graag grote lijnen op basis van excitgesprekken) 

3. In hoeverre wordt de vacaturenummer weer (tijdig) ingevuld? 
4. In hoeverre bestaat de instroom uit gekwalificeerd personeel, 

dan wel personeel dat nog opgeleid moet worden? 

5. Hoe ontwikkelt de inhuur van extern personeel zich in 2022 
ten opzichte van de voorgaande 5 jaar? 

6. Wat zijn de financiële gevolgen daarvan voor de begroting 
2022? 

7. In welke mate worden personele problemen voorzien? 
8. In welke mate veroorzaakt een mogelijk te lage 

personeelsbezetting achterstand in het werk? 
9. In geval zich een problematische situatie voor dreigt te doen: 

welke maatregelen worden getroffen om dat te voorkomen? 

Mocht de gevraagde informatie (deels) in Cognos staan, dan wel in 
een nieuwsbrief of op andere wijze gecommuniceerd zijn, dan volstaat 
het uiteraard hiernaar te verwijzen. 
 

Beantwoording volgt 

Ontsluiting 
Hoeksewaard 

Wiersma-den Dulk/PvdA: De presentatieavond over de ontsluiting 
Hoeksche Waard Zuid West heeft bij vele bewoners tot vele vragen 
geleid, zoals we bij de ingekomen stukken hebben kunnen lezen. Ook 
hebben we vernomen, dat nog niet alle stukken aan de VV gestuurd 
zijn. 

1. Kunt u de brief van de burger, die namens de bewoners is 
gestuurd eveneens ons doen toekomen? 

2. Bewoners hebben een alternatieve variant aangeven: 
waarom is deze niet aan de orde gekomen bij de presentatie? 

3. Er zijn nieuwe varianten gepresenteerd: is hierop nog 
inspraak mogelijk en wat is het vervolgproces? 

1. Reeds nagezonden op 12-09-2022 
2. en 3. Beantwoording volgt 

Persberichten 
UvW 

Van Oorschot/VVD: 
https://unievanwaterschappen.nl/waterschappen-verbied-
professioneel-gebruik-gewasbeschermingsmiddelen-buiten-de-
landbouw/  
Wat bedoelt de UvW met dit persbericht? Welke middelen worden 
bedoeld; insecticiden, fungiciden, herbiciden, rotendiciden? Hoe zijn 

belangen afgewogen voordat dit persbericht is verzonden? 
 
https://unievanwaterschappen.nl/waterschappen-willen-snelle-
wetgeving-voor-verbreding-teeltvrije-zones/ Is weer een middel en 
geen doelinstrument. Alle technische innovaties van spuittechnieken 
worden hiermee teniet gedaan 
Op grond waarvan komt de UvW tot een dergelijk persbericht? Is deze 
uitspraak gebaseerd op metingen, zo ja welke metingen, welke 

Vragen zijn uitgezet bij de Unie van Waterschappen 

https://unievanwaterschappen.nl/waterschappen-verbied-professioneel-gebruik-gewasbeschermingsmiddelen-buiten-de-landbouw/
https://unievanwaterschappen.nl/waterschappen-verbied-professioneel-gebruik-gewasbeschermingsmiddelen-buiten-de-landbouw/
https://unievanwaterschappen.nl/waterschappen-verbied-professioneel-gebruik-gewasbeschermingsmiddelen-buiten-de-landbouw/
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Funievanwaterschappen.nl%2Fwaterschappen-willen-snelle-wetgeving-voor-verbreding-teeltvrije-zones%2F&data=05%7C01%7Cvvhollandsedelta%40wshd.nl%7C95499f3a91ca4e80520908da9402d328%7Ca7113ca923b44ea193ab15b3efee8fcb%7C0%7C0%7C637985037097586856%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=AmizqWDjPCSVl55C4c%2FG9kR24wNcvw2%2Fwbv9khjgCI4%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Funievanwaterschappen.nl%2Fwaterschappen-willen-snelle-wetgeving-voor-verbreding-teeltvrije-zones%2F&data=05%7C01%7Cvvhollandsedelta%40wshd.nl%7C95499f3a91ca4e80520908da9402d328%7Ca7113ca923b44ea193ab15b3efee8fcb%7C0%7C0%7C637985037097586856%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=AmizqWDjPCSVl55C4c%2FG9kR24wNcvw2%2Fwbv9khjgCI4%3D&reserved=0
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tijdsperiode, welke probleemstoffen? Is het probleem beïnvloedbaar of 
niet? Zo ja hoe? Ziet het waterschap dergelijke voorgestelde 
wetgeving als middel- of als doelinstrument? Zijn economische en 

ecologische belangen door de UvW tegen elkaar afgewogen en zo ja 
hoe? 
 
https://unievanwaterschappen.nl/nieuwe-subsidieregeling-voor-
ontwikkelen-stikstofgevoelige-natuur/  
Een zeer bijzonder persbericht en een nog bijzonderder 
subsidieregeling. In NL hebben we op onze postzegel al het grootste 
aantal N2000 gebieden van Europa en nu wil LNV/UvW er nog meer 
N2000 gebieden bij maken. Wat betekent dat voor het 
stikstofprobleem, wordt dat groter of kleiner? Welke sectoren worden 
getroffen door een dergelijke regeling? Heeft de UvW nagevraagd bij 
LNV wat doeltreffendheid en doelmatigheid van een dergelijke regeling 
is en zo ja, wat was het antwoord? 
 

Vervuiling plas 
van Heenvliet 

Wiersma-den Dulk/PvdA: we hebben begrepen, dat er opnieuw zorgen 
zijn over de vervuiling in de Plas van Heenvliet en de aangrenzende 
sloot. 

• Kunt u ons een update geven over de stand van zaken van de 
metingen ? 

• Zijn er nu ook andere vervuilende stoffen aangetroffen 
vergeleken eerdere metingen? 

• Hoe ernstig zijn de vervuilingen in vergelijking met andere 
wateren? 

• Is de Plas van Heenvliet geschikt als goed en veilig 
zwemwater? 

Beantwoording volgt 

Hulp 
waterschappen bij 
overstroming 
Pakistan 

Wiersma-den Dulk/PvdA: De overstromingen in Pakistan en de 
gevolgen zijn gigantisch. Mede als gevolg van klimaatverandering en 
slecht watermanagement. Wordt er vanuit de Waterschappen in 
Nederland in deze noodsituatie of structureel expertise ter plekke 
verleend of welke mogelijkheden zijn er? 

 

Beantwoording volgt 

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Funievanwaterschappen.nl%2Fnieuwe-subsidieregeling-voor-ontwikkelen-stikstofgevoelige-natuur%2F&data=05%7C01%7Cvvhollandsedelta%40wshd.nl%7C95499f3a91ca4e80520908da9402d328%7Ca7113ca923b44ea193ab15b3efee8fcb%7C0%7C0%7C637985037097586856%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=flNf5n%2FSGwSQ9qerwHqGp7Mvoe2ijYhYdB1XhjxBvBo%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Funievanwaterschappen.nl%2Fnieuwe-subsidieregeling-voor-ontwikkelen-stikstofgevoelige-natuur%2F&data=05%7C01%7Cvvhollandsedelta%40wshd.nl%7C95499f3a91ca4e80520908da9402d328%7Ca7113ca923b44ea193ab15b3efee8fcb%7C0%7C0%7C637985037097586856%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=flNf5n%2FSGwSQ9qerwHqGp7Mvoe2ijYhYdB1XhjxBvBo%3D&reserved=0

